
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. oktober 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 20
I hvilket omfang var den daværende minister orienteret om, at der var store
problemer med SKATs ejendomsvurdering – som Rigsrevisionen har påpe-
get, at der har været problemer med i årevis – da ministeren fremsatte og fik
vedtaget lovforslag L 198 (folketingsåret 2011-12) om ændrede regler for gen-
optagelse af gamle ejendomsvurderinger over for SKAT?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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